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Jegyzőkönyv 

Készült Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális és 
Egészségügyi Bizottságának 2023. április 25. napján a Városháza Konferencia 
termében megtartott 4. rendes üléséről. 

Jelen vannak: Egészségügyi és Szociális Bizottság tagjai 
Agócs Lászlóné a bizottság elnöke 
Füsti-Molnár István a bizottság tagja 
Hornyik László Károly a bizottság tagja 
Krausz Jánosné a bizottság tagja 
Bódi Szilvia a bizottság tagja 
Dr.Chomiak Waldemar a bizottság tagja 
Dr. Szabó Andrea a bizottság tagja 
Lencséné Szalontai Mária jegyzőkönyvvezető 
valamint a mellékelt jelenléti ív alapján. 

Agócs Lászlóné: 
Köszöntötte a megjelenteket, megállapította, hogy a bizottság 7 tagjából 7 fő jelen 
van, a bizottság határozatképes. Az ülést megnyitotta és javaslatot tett a napirendre 
a kiküldött meghívó szerint, valamint javasolta, hogy a jegyzőkönyvet az elnök mellett 
Dr. Szabó Andrea bizottsági tag írja alá. 

Nyílt ülés: 
1. Átfogó értékelés az Önkormányzat gyermekjóléti és gyermekvédelmi 

feladatainak ellátásáról (4) 
2. Bölcsőde tagintézmény létesítése Szentesen - pályázat benyújtása (9) 
3. Háziorvosi körzetek rendezése (12) 
4. Beszámoló a dr. Sipos Ferenc Parkerdő Otthon 2022. évi munkájáról 
5. Rekreációs támogatások jóváhagyása 
6. Intézményi beszámolók 
7. Egyebek 

Megkérdezte, van-e valakinek javaslata a napirendre vonatkozóan. 

Lencséné Szalontai Mária: 
Kérte, hogy a Bizottság ne tárgyalja a „Háziorvosi körzetek rendezése" című 
előterjesztést. Indokolásul elmondta, hogy Jegyző asszonnyal egyeztettek, jelen 
pillanatban a jogszabályi változások miatt az önkormányzatnak nincs rendelet 
alkotási lehetősége körzet módosítására, jelenleg ezt a praxiskezelő teheti meg. A 
végrehajtásról szóló rendeletek még nem jöttek ki, a későbbiekben a körzetek 
kialakítására vonatkozóan az önkormányzatnak véleményezési joga lesz, így jelenleg 
indokolatlan a kérdéssel foglalkozni, ezért kérte a napirendről való levéltelt. 

Agócs Lászlóné: 
Megállapította, hogy más javaslat nem volt, kérte a bizottságot, aki a javaslatot 
elfogadja, és aki a „Háziorvosi körzetek rendezése" című előterjesztés napirendről 
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való levételével együtt a napirendet és a jegyzőkönyvet aláíró személyt elfogadja, 
szavazatával jelezze. 

A Szociális és Egészségügyi Bizottság a napirendet és az aláíró személyét 
egyhangúlag - 7 igen szavazattal - elfogadta, és az alábbi határozatot hozta: 

23/2023. (IV.25.) Szoc. 
Tárgy: Napirend 

H A T Á R O Z A T 

A Szociális és Egészségügyi Bizottság az ülés napirendjét az alábbiak szerint 
határozta meg: 

Nyílt ülés: 
1. Átfogó értékelés az Önkormányzat gyermekjóléti és gyermekvédelmi 

feladatainak ellátásáról (4) 
2. Bölcsőde tagintézmény létesítése Szentesen - pályázat benyújtása (9) 
3. Beszámoló a dr. Sipos Ferenc Parkerdő Otthon 2022. évi munkájáról 
4. Rekreációs támogatások jóváhagyása 
5. Intézményi beszámolók 
6. Egyebek 

A jegyzőkönyvet aláíró bizottsági tag dr. Szabó Andrea. 

1. Átfogó értékelés az Önkormányzat gyermekjóléti és 
gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról (4) 

Agócs Lászlóné: 

Megkérdezte az előterjesztőt, hogy kiegészítése van-e? 

Fekete Csilla: 
Elmondta, hogy a törvényi előírásoknak megfelelően az Önkormányzat minden év 
május 31-ig továbbítja a Kormányhivatal felé értékelését a gyermekjóléti és 
gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról. A Családsegítő Központ megtartotta a 
települési tanácskozást és az ahhoz beérkezett anyagokból, az ott elhangzott 
felvetésekből került összeállításra az előterjesztés. 
Krausz Jánosné: 
A pszichológiai tanácsadáshoz kapcsolódón az anyagban szerepel, hogy a tinédzser 
korosztályban nagyon magas a szorongásos tünetek száma. Felmerül, hogy nagyon 
sok esetben nem is a gyermeknek, hanem a szülőknek lenne szükség segítségre. 
Megkérdezte, hogy erre van-e megoldási javaslat? 

Bódi Szilvia: 
Valóban egyre több tinédzser jelentkezik ilyen panaszokkal, egyik jellemző oka, hogy 
a szülők nem tudnak megegyezni válás után és a gyermeket használják fel erre a 
célra. Az ilyen problémák feltárása után készül az intézkedési terv és próbálnak 
megoldást találni az év folyamán. 



Agócs Lászlóné: 
Elmondta, hogy szép és tartalmas munkát végeztek. Hiányolta az anyagból a 
tanyagondnoki szolgálat megjelenítését, valamint a 9. oldalon az utcai lakótelepi 
szociális munka esetében kiemelte, hogy jó a kapcsolat a Polgárőrséggel és az „Egy 
iskola, egy rendőr" program minden iskolában működik, ezt is meg kellene említeni. 

Döbrőssyné dr. Seres Ilona: 
A határozati javaslatban az alábbi adminisztratív jellegű pontosítást tette: 
A határozati javaslat 5., 6. és 7. pontként megjelölt számozást a következőképpen 
szükséges javítani: az 5. pont lenne a 4., a 6. pont az 5., a 7. pont pedig a 6. 
Az így módosított 4-es pontban helyesen a mondat: „Kliensek, ügyfelek általi 
megfélemlítések - melyek a szakemberekkel (védőnő, családsegítő, esetmenedzser) 
szemben irányulnak - okán egyeztetés a szakemberek...". 
Az 5. pontban szereplő bekezdésnél a felelős helyesen Szentesi Közös 
Önkormányzati Hivatal Szociális Iroda, a határidőnél a 2023-as év megjelölésnél egy 
pont szükséges. 

Agócs Lászlóné: 
Megállapította, hogy kérdés, vélemény nem volt. Kérte a bizottság tagjait, aki a 
javítással együtt az előterjesztés elfogadását javasolja, szavazatával jelezze. 

A Szociális és Egészségügyi Bizottság az előterjesztést egyhangúlag - 7 igen 
szavazattal - elfogadásra javasolta és az alábbi határozatot hozta: 

24/2023. (IV.25.)Szoc. 
Tárgy: Átfogó értékelés az Önkormányzat gyermekjóléti és gyermekvédelmi 
feladatainak ellátásáról (4) 

H A T Á R O Z A T 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális Bizottsága megtárgyalta 
az „Átfogó értékelés az Önkormányzat gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak 
ellátásáról" című előterjesztést és egyhangúlag elfogadását javasolja a Képviselő-
testület számára. 

2. Bölcsőde tagintézmény létesítése Szentesen - pályázat 
benyújtása (9) 

Agócs Lászlóné: 

Megkérdezte az előterjesztőt, hogy kiegészítése van-e? 

Szántai Szilvia: 
Egy hónapja jelent meg a pályázati lehetőség, polgármester úr döntése, hogy 
készüljön anyag ennek megvalósítására. 
Krausz Jánosné: 
Megjegyezte, hogy annak idején a Vásárhelyi út 6. sz. alatti önkormányzati bérlakás 
azért került lebontásra, hogy legyen lehetőség ott a Bölcsőde bővítésének. 



Másrészről üdvözli az előterjesztést, hogy a Kertvárosban is lehetőség nyílhat 
bölcsőde kialakítására. 

Dr. Chomiak Waldemar; 
Elmondta, hogy az anyagban az szerepel, hogy 30-35 főre becsülhető a várakozói 
létszám. Kérdése az volt, hogy indokolt-e a bölcsőde megépítése? 

Szöllősi Ágnes: 
Kifejtette, hogy a gyed extra óta folyamatos a várólista, amikor a Felsőpárton 
megépült a Bölcsőde, átmenetileg megszűnt a várólista, azonban január óta ismét 
van várakozó, valószínűleg, hogy a megemelkedett megélhetési költségek miatt 
egyre többen mennek idő előtt vissza dolgozni. A 35 fő azt a számot jelzi, hogy 
ennyien szerettek volna azonnal bekerülni a bölcsődei ellátásba rövid időn belül. 
Hivatalosan a várólistán tegnap 9 gyermek volt, a mai napon 11 gyermek. Úgy 
gondolja, hogy van létjogosultsága még két csoport megnyitásának és a 
Kertvárosban azért lenne jó helyen, mivel ott nincs lefedve az ellátás. A telek egy 
üres önkormányzati telek, a pályázat ugyan 100 %-ban támogatott, de az emelkedő 
árak miatt javasolták, hogy az önkormányzat is tervezzen önerőt a megvalósításhoz. 

Dr. Chomiak Waldemar: 
Megjegyezte, hogy a 100 %os pályázati támogatás mellett az önkormányzatnak még 
100-200 mFt-ot biztosan hozzá kell tenni, egyébként nagyon örül az anyagnak és 
reméli, hogy megvalósul a beruházás. 

Agócs Lászlóné: 
Hozzátette, hogy amellett, hogy bölcsődei ellátást biztosít, újabb építménnyel 
gazdagodna a város. 

Döbrőssyné dr. Seres Ilona: 
A határozati javaslatban az alábbi adminisztratív jellegű pontosítást tette: 
A határozati javaslat bevezető részében Szentes Város Önkormányzat helyett a 
Szentes Város Önkormányzata a helyes. 
A 4. pontban elmaradt a mondat végén egy pont, illetve a 6. pontban a második sor 
utolsó szava helyesen költségvetésében. 
A határozatról értesítést kap felsorolásban a 7. pontban helyesen Szentes Város 
Főépítésze. 

Agócs Lászlóné: 
Megállapította, hogy több kérdés, vélemény nem volt. 
Megkérte a bizottság tagjait, aki a javított határozati javaslat elfogadását támogatja, 
szavazatával jelezze. 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság a határozati javaslatot - 7 igen szavazattal-
elfogadta, és az alábbi határozatot hozta: 



25/2023. (IV.25) Szoc. 
Tárgy: Bölcsőde tagintézmény létesítése Szentesen - pályázat benyújtása (9) 

H A T Á R O Z A T 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális Bizottsága megtárgyalta 
a „Bölcsőde tagintézmény létesítése Szentesen - pályázat benyújtása" című 
előterjesztést és egyhangúlag elfogadásra javasolja a Képviselő-testület számára. 

Agócs Lászlóné: 
A napirendről levett háziorvosi körzetekkel kapcsolatos előterjesztés kapcsán annyit 
megjegyzett, hogy nem hivatalos információ szerint szeptember-október környékén 
veszi át Szentes városban a Mentőszolgálat az ügyeleti ellátást, addig még a 
városnak kell finanszírozni a feladatot. 

Dr. Végh Erika: 

Megkérdezte, hogy gyermekügyelet lesz-e? 

Agócs Lászlóné: Válaszában elmondta, hogy a részletekről még semmit nem lehet tudni. 

3. Beszámoló a dr. Sípos Ferenc Parkerdő Otthon 2022. évi 
munkájáról 

Agócs Lászlóné: 
Elmondta, hogy a 2008-ban megjelent rendelkezés a 4 órás gondozási szükségletről, 
teljesen megváltoztatta a szociális otthoni elhelyezés szabályait. A beszámoló is 
alátámasztja, hogy aggasztó adatok vannak, hiszen a 132 fő ellátottból 60 fő teljes 
ellátásra szorul. Az egészségügy összeomlása látszik az otthonokban is. A 
szakápolást egy pár évig finanszírozta a NEAK. 

Dányiné Nagy Andrea: 
Kiegészítette, hogy nincs finanszírozás a szakápolásra, nem is volt, mert az kettős 
finanszírozás lenne. Az intézmény saját osztálykeretéből oldja meg a feladatot, ez 
nagyon sok pluszfeladatot jelent számukra. 

Agócs Lászlóné: 
Mégis olyan hangokat lehet hallani, hogy az intézményben nem végeznek ilyen 
feladatot, pedig 11 ápoló személyzet van, akik sokkal többet megtesznek a szociális 
munkánál. A feladat ellátásához az önkormányzat biztosítja a forrást. 

Dr. Chomiak Waldemar: 
Felvetette, hogy a pelenkák beszerzési ára nagyon megváltozott, hogyan boldogul az 
intézmény, mennyi plusz kiadása van és ráterheli-e az ellátottakra a költségeket? 

Dányiné Nagy Andrea: 
Elmondta, hogy közvetlenül a gyártó cégtől vásárolják meg a pelenkákat, nem 
prémium kategóriásat, mert az nagyon drága. A pelenkát az ellátottnak kell kifizetnie, 
azt továbbszámlázzák a részükre. A gyártó cég némi szállítási költséget is számláz, 
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azt is az ellátottak fizetik. Nyilatkoznak arról, hogy kérik a pelenka házhoz szállítását. 
Ez összességében kb. 2000,-Ft körüli összeg személyenként. 

Agócs Lászlóné: 
Megállapította, hogy több kérdés, vélemény nem volt. 
Megkérte a bizottság tagjait, aki a beszámoló elfogadását javasolja azzal, hogy 
megköszönik az Otthon kimagasló munkáját, szavazatával jelezze. 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság a beszámolót egyhangúlag - 7 igen 
szavazattal - elfogadta, és az alábbi határozatot hozta: 

26/2023. (IV.25.)Szoc. 
Tárgy: A Dr. Sipos Ferenc Parkerdő Otthon 2022. évi munkájáról beszámoló 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális Bizottsága megtárgyalta 
a Dr. Sipos Ferenc Parkerdő Otthon 2022. évi munkájáról szóló beszámolót. 

1. A Bizottság az intézmény munkájáról szóló beszámolót elfogadja. 
Megállapítja, hogy az intézmény magas színvonalú szakmai munkájával 
maximális ellátást biztosít, tárgyi, személyi, működési, illetve szakmai feltételei 
megfelelnek a jogszabályokban előírtaknak. Az intézményben biztosított 
ellátások kielégítik az ellátotti szükségleteket, a helyi ellátórendszerbe 
maximálisan illeszkednek. 
A Bizottság megköszöni az Otthon kimagasló munkáját. 

A határozatról értesítést kap: 
1. Dr. Sipos Ferenc Parkerdő Otthon 6600 Szentes, Kováts Károly u. 3. 
2. Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Szociális Iroda Helyben 

4. Rekreációs támogatások jóváhagyása 

Agócs Lászlóné: 
Megállapította, hogy kiegészítés nem volt, kérte a bizottságot, hogy az intézmények 
javaslatait hagyják jóvá. 
Megkérte a bizottság tagjait, aki a rekreációs támogatások jóváhagyását támogatja, 
szavazatával jelezze. 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság a javaslatokat egyhangúlag - 7 igen 
szavazattal- elfogadta, és az alábbi határozatot hozta: 

27/2023. (IV.25.) Szoc. 
Tárgy: Rekreációs támogatások megállapítása 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 
Bizottsága megtárgyalta az intézményekben dolgozó munkatársak rekreációs 
támogatására irányuló előterjesztést. 

H A T Á R O Z A T 

H A T Á R O Z A T 



1 A Bizottság jóváhagyja Szentes Város Önkormányzata Bölcsődéje esetében 
Lőrincz Karina, Méiykúti Ilona, Túriné Varga Edit, Varga Krisztina rekreációs 
támogatását. 

2. A Bizottság jóváhagyja a Szentesi Családsegítő Központ esetében Kiss Tibor, 
László Gyöngyi, Mizsei Zsuzsanna, Molnár György, Nagy Andrea, Németné 
Székely Szilvia rekreációs támogatását. 

3. A Bizottság jóváhagyja Szentes Város Gondozási Központja esetében 
Berkecz Erika, Boros Éva, Tököli Ildikó, Vargáné Filó Tímea rekreációs 
támogatását. 

4. A Bizottság jóváhagyja a Dr. Sipos Ferenc Parkerdő Otthon esetében Bélteki 
Rókusné, Dancsó Flórián, Mitlasóczkiné Tóth Judit, Piti Zoltánné, Polyák 
Szilvia, Stráma Andrea rekreációs támogatását. 

5. A Bizottság jóváhagyja a Hajléktalan Segítő Központ esetében Berki András 
és Szabó Dénesné rekreációs támogatását. 

6. A Bizottság jóváhagyja a Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Szociális 
Iroda esetében Aradi Noémi és Ráczné Gál Ágnes rekreációs támogatását. 

7. A Bizottság az Emléklapokat rendkívüli bizottsági ülés keretében adja át. 
8. A Bizottság felkéri a Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Számviteli és 

Tervezési Irodáját, hogy a megállapított támogatások szerint a szociális 
ágazat munkavállalóinak rekreációs támogatása keret terhére 
a) Szentes Város Önkormányzat Bölcsődéje részére 300.000,-Ft-ot, 
b) a Szentesi Családsegítő Központ részére 450.000,-Ft-ot, 
c) Szentes Város Gondozási Központja részére 300.000,-Ft-ot, 
d) a Dr. Sipos Ferenc Parkerdő Otthon részére 450.000,-Ft-ot, 
e) a Hajléktalan Segítő Központ részére 150.000,-Ft-ot, 
f) a Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal részére 150.000,-Ft-ot utaljon át. 

Felelős: intézményvezetők, Számviteli és Tervezési Iroda vezetője 
Határidő: azonnal 

A határozatról értesítést kapnak: 
1. Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke 
2. Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Jegyzője 
3. Szentes Város Önkormányzat Bölcsődéje vezetője 
4. Szentesi Családsegítő Központ vezetője 
5. Szentes Város Gondozási Központja vezetője 
6. Dr. Sipos Ferenc Parkerdő Otthon vezetője 
7. Hajléktalan Segítő Központ vezetője 

8. Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Számviteli és Tervezési Iroda vezetője 

5. Intézményi beszámolók 
Agócs Lászlóné: 
Megállapította, hogy a Bölcsőde, a Családsegítő Központ, a Gondozási Központ 
beszámolója kapcsán nem merült fel kérdés, a Parkerdő esetében megkérdezte, 
hogy mikor került át a diszpécserközpont az intézményhez és voltak-e már hívások. 

(13.24 órakor Hornyik László Károly elhagyta a termet, a Bizottság létszáma 6 fő) 



Dányiné Nagy Andrea: 
A múlt héten kezdte meg az intézményben a működését, téves hívások már voltak, 
de élesben még nem történt semmi. 

Agócs Lászlóné: 
A Hajléktalan Segítő Központ esetében nincs kiegészítés, a Védőnői Szolgálat 
kapcsán megkérdezte, hogy jól működik-e a Stefánia program és ezzel tudnak-e az 
EESZT-ben is dolgozni. 

Gyermán-Dobai Mária: 

Az EESZT része csak az iskolaorvosoknál működik, azt a részt ők nem használják. 

Agócs Lászlóné: 

Megkérdezte, hogy az iskolai védőoltásokat milyen %-ban kérik a szülők? 

Gyermán-Dobai Mária: 
Erről pontos számadatokat most nem tud mondani, de ha érdekli a bizottságot, akkor 
a következő ülésre készít tájékoztatót. 
Agócs Lászlóné: 
Megemlítette, hogy az ingatlan javításával kapcsolatosan nem tud mit mondani, 
vegyék fel a kapcsolatot a Szentesi Városi Szolgáltató Kft-vel. 
Vida-Szűcs Istvánná: 
Kiegészítette, hogy ők a Városellátó Kft-vel szokták a javításokat elvégeztetni, velük 
már egyeztetett, de sajnos nekik is fél évre előre elkészített költségvetésük van és 
nincs rá forrásuk. 

Agócs Lászlóné: 
Megjegyezte, hogy a bizottsági keretből is tudnak valamennyi összeggel segíteni. 
Megállapította, hogy több kérdés, vélemény nem volt. 
Megkérte a bizottság tagjait, aki az intézményi beszámolókat elfogadja, szavazatával 
jelezze. 

A Szociális és Egészségügyi Bizottság az intézményi beszámolókat - 6 igen 
szavazattal- elfogadta, és az alábbi határozatot hozta: 

28/2023. (IV.25.)Szoc. 
Tárgy: Intézményi beszámolók 

H A T Á R O Z A T 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális Bizottsága megtárgyalta 
az intézményi beszámolókat és azokat egyhangúlag elfogadta. 

3.Egyebek 

Agócs Lászlóné: 
Megerősítette, hogy a kórházról nem tudnak semmit. 



Krausz Jánosné: 

Kiegészítette, hogy már iátott olyan pecsétet, amin a városi kórház név szerepelt. 

Agócs Lászlóné: 
Tudomása szerint lesznek vármegyei kórházak és városi kórházak. A megyében 
vármegyei kórház lesz a hódmezővásárhelyi és a szegedi, a többi valószínűleg 
városi kórház lesz. Már olyat is hallott, hogy a Szarka Ödön Intézmény is a 
kórházhoz fog tartozni. 
Dr. Chomiak Waldemar: 

Megjegyezte, hogy tudomása szerint az lesz városi kórház, ahol 5 osztály működik. 

Lencséné Szalontai Mária: 
Kiegészítette, hogy a rendelet szerint az minősül városi kórháznak, ahol legalább 3 
osztály működik, és vármegyei kórház lesz az, amelyik legalább 5 osztállyal 
rendelkezik. 
Krausz Jánosné: 
Javasolta a bizottságnak, hogy kérjenek a kórház helyzetéről egy tájékoztatást az 
igazgatótól. 

Agócs Lászlóné: 
Véleménye szerint az igazgató sem tudja jelenleg, hogy mi lesz a kórházzal. Azt is 
elmondta, hogy tudomása szerint a krónikus belgyógyászat felkerül a volt ápolási 
osztály helyére és nem 20, hanem 30 férőhellyel fog működni. 

Dr. Chomiak Waldemar: 
Támogatja, hogy a bizottság kérjen tájékoztatást a jelenlegi helyzetről, mivel a 
bizottsághoz futnak be azok a kérdések, amiket nem tudnak megválaszolni. 

Agócs Lászlóné: 
Javasolta, hogy a bizottság júniusi ülésére hívják meg az igazgató urat, hátha 
addigra már pontosabb információi lesznek. 

Dr. Chomiak Waldemar: 

Pontosította, hogy ne beszámolót kérjenek, csak egy szóbeli tájékoztatást. 

Agócs Lászlóné: Megállapította, hogy több kérdés, vélemény nem volt. 
Megkérte a bizottság tagjait, aki egyetért azzal, hogy a júniusi bizottsági ülésre hívják 
meg a kórház igazgatóját egy szóbeli tájékoztatásra, szavazatával jelezze. 

A Szociális és Egészségügyi Bizottság a javaslatot - 6 igen szavazattal- elfogadta, 
és az alábbi határozatot hozta: 
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29/2023. (IV.25.)Szoc. 
Tárgy: Kórház helyzetéről tájékoztatás 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális Bizottsága megtárgyalta 
a kórház helyzetével kapcsolatos felvetést és javasolta, hogy a Bizottság júniusi 
ülésére hívják meg a Dr. Bugyi István Kórház igazgatóját egy kötetlen beszélgetésre, 
amelyben tájékoztatást kaphatnának a kórház jelenlegi helyzetéről. 

Fekete Csilla: 
Tájékoztatta a bizottságot, hogy április 18-án egyeztetést tartottak a Baptista 
Szeretetszolgálat képviselőivel az együttműködés lehetőségeiről a házi 
segítségnyújtás területén. 

Agócs Lászlóné: 
Hozzátette, hogy menekülési útvonalat keresnek, mert nagyon kellemetlen, hogy az 
intézmény a jelentkező igényeket nem tudja kielégíteni. A Dorkász Szolgálat is teljes 
létszámmal működik. Egyre rosszabb állapotba kerülnek az idősek, ezért kell előre 
gondolkodni. A financiális kérdésekben is egyeztettek, elsősorban arról, hogy az 
ellátás térítési díja közelítsen egymáshoz. 18-20 fő bővítésre lenne szükség, amivel 
sok embernek tudnának segítséget nyújtani. 

Agócs Lászlóné: 
Megállapította, hogy több kérdés, vélemény, hozzászólás nem volt, megköszönte a 
részvételt és a nyílt ülést 13:38 órakor bezárta. 

K.m.f. 

bizottsági tag 
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